
Prof. Peter Jerin - novi
predsednik

Na zboru ilanstva je bil za novega predsednika
občinskega odbora SLOVENSKE DEMOKRATIČ-
NE ZVEZE Ljubljana-Vič-Rudnik izvoljcn prof.
Peter Jerin. Na začetku njegovega mandata smo mu
zastavili nekaj vprašanj iz področja delovanja stranke
a viškega odbora in prof. Jerin je kljub temu, da je
sedaj konec šolskega leta in s tem za njega, kot
aktivnega profesorja, največ dela, našel nekaj trenut-
kov za razgovor in odgovoril na naslednja vprašanja:

Gospod profesor Peter Jerin, čestitamo k izvolitvi
za predsednika. Naša občina je zelo velika in poleg
tega še zelo pestro sestavljena iz mestnega, primest-

nega in vaškega prebivalstva. Kako nameravate
usmerjati delo v takšnih razmerah:

— Glede na velikost občine in na dejstvo, da bo
težišče delovanja bolj poudarjeno na občinskem nivoju,
pričakujem, da bo delo lahko nemoteno teklo le ob
pomoči ostalih članov odbora in drugih članov zveze po
celi občini.

Volitve so za nami. Za predvolilno obdobje je bilo
značilno, da so se nove opozicijske stranke povezale
v DEMOS, med njimi tudi SDZ. Kakšno bo sodelo-
vanje v DEMOS-u po volitvah?

— Mislim, da se bo sodelovanje v DEMOS-u po
volilvah še utrdilo, saj nam le to zagotavlja, da doseie-
mo cilje, ki smojih obljubili svojim volilcem.

Ste s področja izobraževanja. Ali menile, da je
v novih razmerah po volitvah potrebno na področju
šolstva kaj storiti in spremeniti?

— Glede vprašanj izobraievanja popolnoma zaupam
novoizvoljenetnu ministru in upam, da bo s svojimi
sodelavci našel na tem občutljivem in pomembnem
področju najboljše rešitve.

Ali se ni pri poimenovanju ulic, šol, tovarn v naši
občini premalo premislilo o utemeljenosti uporabe
imen nekaterih osebnosti in bi vendarle kazalo nekaj
teh sedaj spremeniti?

— Ta probtematika se bo gotovo reševaia na republi-
škem nivoju in s tem seveda ludi v naši občini.

Doma ste z Brda. Poznate komunalne probleme
svojega okolja, ki pa so verjetno povsod po občini
podobni. Kakšno bo vaše sodelovanje pri reševanju
perečih problemov?

— Mislim, da bomo le probkme reševali skupaj
z našimi predstavniki DEMOSA na viški občini in da
bomo lahko uspešnejši kot doskj.

Sedaj se veliko govori o zdravem okolju. Tudi vaša
stranka in vi, kot nam je znano, se zavzemate za
občino s čistim zrakom, čistimi vodami, zdravimi
gozdovi in s tem za prijetno in zdravo bivanje vseh
občanov.

— Že več kol deset lel delujem kol predsednik Horti-
kulturnega društva Ljubljana—Brdo—Vrhovci, kjer se
Že dolgo zavzemumo ravno za te cilje. Menim, da mi bo
moje delovanje v DEMOS-u omogočUo še hilrejše reše-
vanje leh problemov onesnaženega okolja.

Na koncu pa še čisto privatno vprašanje: povejte
nekaj o sebi, kje poučujete, kaj delale v prostem času
in kaj želite sporočiti Vičanom?

— Sem profesor na Srednji šoli tiska in papirja, sem
poročen in oče dveh otrok. Prosti čas, ki ga imam bolj
malo, izkoristim za različne konjičke in rekreacijo.
Svojim sokrajanom želim, da bi jim novo politično
obdobje uresničilo feč želja kot preteklo. Vsi mi v DE-
MOS-u se bomo potrudili, da bo temu tako.

Hvala gospod predsednik, želimo vam veliko
uspehov v naslednjem obdobju, veliko uspehov tudi
stranki SDZ in DEMOS-u. MATIJA VOLK


